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 מנהל הקהילה משולחן 

 השלום והברכה,

בהנהלת הקהילה דנו בנושא בשתי ישיבות שהתקיימו, כאשר בישיבה  - "פייס בוק" קיבוצי  .1

הראשונה החלטנו להקים קבוצת פייסבוק של הקיבוץ )חצר יגור הינה קבוצה בראשות פרטית(  

ובישיבה השניה במחשבה שניה, החלטנו לרדת מזה מהטעם שאמצעי התקשורת הקיימים כיום  

 עונים על צרכי הקהילה השונים.

 

בשינוי אורחות חיים יש הרבה שינויים, אחד מהם הינו הקשר של   - צעירים בקיבוץ מתחדש  .2

  18(, אם בקיבוץ השיתופי היה אפשרות להתקבל לחברות בגיל 18-30הקיבוץ עם הדור הצעיר )

או להצטרף למסלול בנים שכלל חובות וזכויות מוגדרים, אז בהתהוות הקיבוץ המתחדש, נדרש  \ו 

ת הקשר ויחסי הגומלין בין הדור הצעיר לקיבוץ, מתוך רצון לחבק ולראות את  להגדיר מחדש א 

 הבנים בוחרים ביגור כבית. 

, אתם  , אודי ואני נקיים פגישה עם החבר'ה הצעירים במועדון 12:30  29.3.24ביום שישי 

 מוזמנים להסב את תשובת ליבם לפגישה ולהזמינם.

על הנושא בכללותו וכהכנה לישיבה, מצ"ב קישור  בלי ועם קשר נקיים ישיבה של הנהלת קהילה  

 עם שאלות שנשמח שיועברו לחבר'ה הצעירים ע"מ שיוכלו להשיב לשאלות.

https://forms.gle/Es4aDELP1a2fMdWU6 

 

ש ושואלים אותי, אם בפגישות עם חברים, מסתכלים עליי במבט עם חש - אתה עדיין מחייך ? .3

אני עדיין מחייך? וזה אחריי שכולם סיפרו לי כמה מורכב וקשה כאן. אז נכון שאני סוגר כאן רק  

עם מסורות ,איכויות,   יש לכם קיבוץ נפלא!!! חודשיים...אבל אני כותב לכם מהתרשמותי עד כה, 

חשבון איכות, יש לכם על ועושר אנושי נדיר, אני רואה כאן באופן מובהק את יתרון הגודל ולא על 

מה להיות גאים, על מה שנבנה כאן במשך השנים וגם על מה שיבנה כאן, קיבוץ מתחדש זה לא  

 סוף הקיבוץ ולא ישוב קהילתי, זו שותפות שונה עם המון יתרונות. 

 

 שבת שלום 

 רמי 

https://forms.gle/Es4aDELP1a2fMdWU6
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 ת משאבי אנושמנהלמשולחן 

 חברים יקרים,

 מכרזים שהתפרסמו השבוע: 

 .טובופלסט – קטוריון לגין ירד יו"ר וחברי  •

   gals@yagur.org.ilיש לפנות לגל שמשון מנהלת משאבי אנוש במייל:   צורך הגשת מועמדותל

 . 24.03.2024בצירוף קורות חיים. ניתן להגיש מועמדות עד: 

 סופ"ש נעים, גל 

 

 

 פורים קהילתי ביגור 

 

.פורים קהילתי ביגוראחה"צ נחגוג  21/3 ה יום חמישי ב  

רונדאו שם נקיים את הלכיוון באלגן בתהלוכה שמחה וצוהלת. ב' -א'הילדים   יתבמ נצא 0016:בשעה 

. "בלוניזם "מופע של ולאחר מכן מסורתי ה  

   .נחגוג מגדול עד קטן את חג פוריםיחד 

כמובן שמתקני הבאלגן יהיו פתוחים כל העת להנאת החוגגים. האירוע הוא עבור תושבי יגור בלבד 

   משפחותיהם.ים במערכת ו כנחולילדים המת

 

בחדר אוכל. עדכונים בהמשך...  21:30החל משעה  29/3פורים למבוגרים יתקיים ביום שישי ה  

 

 תרבות יגור, חינוך חברתי, חינוך הגיל הרך.  - צוות החג

 

 

 

 

mailto:gals@yagur.org.il
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 עדכון ירידת ריביות 

 

   - יזרעאלבהתאם לשינוי בריבית אותה הקיבוץ מקבל/משלם למשקי עמק 

 ריבית לחברים עודכנה:  2024החל ממרץ 

 שנתי.  2.5%  - ריבית בתקציב השוטף •

 שנתי.   4.45%  - ריבית לתוכנית חיסכון  •

 . 4.90% -ריבית חובה וריבית על הלוואות  •

 

 בברכה יוסי בקר, הנהלת חשבונות יגור.

 

 

 07/24פרוטוקול הנהלת קהילה מס' 

 

 . 19:00 - 17:00 \ 12.3.24  :מועד

 חדר ישיבות.  :מקום

 . 9 :מספר חברי הנהלת קהילה

   ב'(: -נוכחים )ע"פ הא' 

פלג רמי )מנהל קהילה(, קוטליאר אהוד   אוחנה קרן, בשן עמיחי, גולדשטיין נבו, פוגל שחר,

 )מרכז חינוך(, שריג איל )מרכז בריאות(. 

 מוזמן קבוע, שמשון גל )מנהלת מש"א(. \בקר יוסי )מ"מ גזבר(, קינן אודי )יו"ר קיבוץ( חסרים: 

 סדר היום: 

 אישור סדר היום. (1

 .קודם אישור פרוטוקול (2

 עדכונים. (3

 שאלות.  (4

 מימון קאנביס רפואי. (5

 )המשך בעמוד הבא(                                                              תקנון "פייס בוק" קיבוצי. (6
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 דיונים והחלטות :  

 אישור סדר היום: .1

 הוחלט לאשר את סדר היום. -החלטה 

 . פה אחד -בעד

 אישור פרוטוקול. .2

 5-2024הוחלט לאשר את פרוטוקול  -החלטה 

 . 1 - נגד  5 -בעד 

 עדכונים רמי: .3

לערך   16:15 - 15:45,  21.3.24חסימת הכביש לחצי שעה: ב -פורים ילדים קהילתי  .א

ייחסם מקטע של כביש הכניסה לקיבוץ )בכניסה לבאלאגן(, לטובת פורים של הילדים, 

 פשר תעבורת רכבים חלופית(. אהודעות יצאו לכלל הציבור. )ישנו כביש עוקף שמ 

בהתאם לנוהל שהוחלט, נשלחו מכתבים לכל מי שיש חוב ביגור, ועד  -הסדרת חובות  .ב

וב באופן עצמאי, חלק ביקשו סיוע בהתנהלות  כה חלק מהאנשים הסדירו את הח

כלכלית ולחלק בוצעה הסדרה בצורת פריסת החוב, בסה"כ המפגשים שהיו עד כה היו 

 חיוביים. 

בשבוע הבא נדון על נושא הצעירים בכללותו  -מפגש עם צעירים ודיון על הנושא  .ג

ן. כחלק  במועדו  12:30, 29.3.24ומתוכננת פגישה של אודי ושל רמי עם הצעירים ב

 רעיונות בנושא.  \הצעות \מההכנה לפגישה יישלח סקר עם שאלות לאיסוף מידע

 : אין שאלות .4

בחוברת השינוי, היתה התייחסות לתרופות כרוניות ולא היתה   מימון קאנביס רפואי: .5

התייחסות ל"קאנביס רפואי", וועדת בריאות רחבה, החליטה לממן "קאנביס רפואי" לחברים 

 . "מחלה סופנית בלבדשהיו מוגדרים כ"

  עם הזמן החלו לממן גם למי שלא הוגדרו כ"חולים סופניים" והתקיימה ישיבת הנהלה בעבר

אש"ח בשנה   140 - 150 -גר' לחודש, עלות המימון נאמדת בכ  30שהגבילה את הכמות ל

 לערך. 

 בדיון שהתקיים עלו הסוגיות הבאות: 

ניים, כפי שהוחלט כפרשנות  יש להפסיק את המימון הזה ולאפשר רק לחולים סופ •

             )המשך בעמוד הבא(                                                                             לחוברת.
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 רשת בטחון מהווה מענה למי שיש צרכים שונים. •

בשל עלויות שונות בשוק, איל בדק עם חברת אספקה, שמספקת את המוצרים במחיר  •

שלדבריהם הינו נמוך יחסית לשוק, איל יעביר למי שצורך את המוצרים, את הטלפון של  

 החברה שיוכלו לשקול לרכוש דרכם.

 : הצעות להחלטה       

 : 1הצעה         

לשיקול דעת   מחלות קשות, \להפסיק את המימון לקנאביס, במיידי למעט מקרים סופניים  .א

 . 5בעד  -והחלטת וועדת בריאות   

 . 2בעד  -הורדה הדרגתית של המימון במשך חצי שנה  .ב

 : 2הצעה         

 . 4בעד   - 1.5.24להחיל את ההחלטה ב .א

 . 3בעד  - 1.7.24להחיל את ההצעה ב  .ב

מחלות קשות,   \למעט מקרים סופניים  1.5.24להפסיק את המימון לקנאביס, החל מה  -החלטה 

 . לשיקול דעת והחלטת וועדת בריאות

 יוני שמשי(. )נוכח :תקנון "פייס בוק" קיבוצי  .6

( דנו בצרכים של הקהילה באמצעי תקשורת  6-2024 מס' בדיון הקודם )פרוטוקול -רקע 

 אינטראקטיבי, כקבוצת פייסבוק ועלו מס' צרכים.

בסוף הדיון החלטנו באופן עקרוני לפתוח קבוצת פייסבוק, להכין תקנון ולאשר סופית את פתיחת  

 הקבוצה לאחר גיבוש התקנון.

את הדיון מחדש, כלומר לדון האם לפתוח או לא לפתוח בתחילת הדיון היום, הוחלט לפתוח 

 קבוצת פייסבוק של הקיבוץ ועלו דעות לכאן ולכאן.

 הוחלט לא לפתוח קבוצת פייסבוק ממסדי של קיבוץ יגור. החלטה :

 .2  -, נמנע 1-, נגד  4 -בעד 

 רשם, רמי פלג 

 . מנהל קהילה קיבוץ יגור 

   !לכולם  נעיםש פ" סו עד כאן... 

 , אודי, נוקי וגל. רמי                                    


